

卫理公会以萨迦守望者 17-23/06/2021

六月第三个星期的祷告事项

一、家庭

1. 为着家中的【爸爸】提名祷告：亲爱的天父上帝，求祢赐福爸爸____（名字），拥有健康的身体以及上帝所赐的属灵聪明与智慧，用上帝的话语教导儿女们，以致儿女们到老都不会偏离。同时，愿你帮助爸爸____（名字），成为家庭的祝福，也成为教会的祝福，荣神益人！奉耶稣的名祷告，阿们。
2. 为着家中还未成为【爸爸】的弟兄祷告：亲爱的天父上帝，愿你赐福____（弟兄们的名字）凡事兴盛，身体健壮，正如他的灵魂兴盛兴盛一样。奉耶稣的名祷告，阿门。

二、教会

1. 为着各个教会藉着怜悯和恩慈的心为社区服务的见证，可以把基督的爱带入该社区的人群中，使他们的身体和灵魂都得饱足来祷告。
2. 为着教会弟兄姐妹可以在各自的家中职场活出【行公义、好怜悯、存谦卑的心与上帝同行】的生活祷告。

三、国家

1. 为着有更多的疫苗供应献上感恩，同时也为着全国百姓都可以公平获得疫苗接种来祷告，以增强我国个人和群体的免疫力。
2. 为着为着砂拉越州选举的预备祷告：适合选举的时间拟定、选举委员会的预备和安排工作、合神心意的候选人。

四、世界

1. 为致力于提供最新信息的媒体：上帝啊，帮助他们以适当的严肃性进行沟通，但不至于引起恐慌。
2. 许多国家已逐步为 12 岁及以上儿童接种新冠疫苗。为着各国继续积极研究出针对儿童接种疫苗的安全且有效的疫苗剂量来祷告。

Issachar Watchmen Methodist 17-23/06/2021

Prayer Items for 3rd week of June

A. Family

1. Pray for [Fathers] in your family: Heavenly Father, may You Bless__(name)__ with: a healthy body, and with wisdom to teach and to guide his children in God's words. Pray that you help __(name)__ to be a blessing to the family, the church, and to glorify God. In Jesus Christ's name, Amen.
2. Pray for brothers who have yet to become a [Father]. Heavenly Father, may You bless__(name)__, that he may enjoy good health and that all may go well with him, even as his soul is getting along well. In Jesus Christ's name, Amen.

B. Church

1. Pray for churches to serve the community, to bring Christ's love into the community, that their body and soul will be filled.
2. Pray for brothers and sisters to act justly and to love mercy and to walk humbly with our Lord in their families and workplaces.

C. Nation

1. Give thanks for more supply of vaccines. Also pray that all citizens can equally and fairly get vaccinated to create herd immunity in our country.
2. Pray for the preparation for the Sarawak Election: Suitable time, election committee preparation, and candidate of God's own heart.

D. World

1. Pray for media who provide latest news: Dear God, help them as they communicate, to not create unnecessary panic.
2. Pray for many countries as they started to vaccinate children who are 12 years old and above. Pray that all countries involved will carefully observe and administer a safe dose of the vaccines for our children.

Isakhar Pengawal Methodist 17-23/06/2021

Doa minggu ketiga Jun

A. Keluarga

1. Berdoa untuk orang yang bergelar “ayah” dalam keluarga: Bapa Syurgawi , berkatilah ayah ____ (nama) dengan tubuh badan yang sihat dan kebijaksanaan rohani untuk mengajar anak-anak dengan firman Tuhan agar mereka tidak menyimpang dari laluan itu sampai tua. Pada masa yang sama, kami berdoa Bapa Syurgawi dapat membantu ayah _ (nama) supaya dia menjadi berkat bagi keluarga bahkan juga berkat bagi gereja, memuliakan nama Tuhan dan memberi manfaat kepada orang lain! Kami berdoa dalam nama Tuhan Yesus, Amin.
2. Doa dengan menyebut nama bagi ahli keluarga lelaki yang “belum jadi ayah : Bapa Syurgawi , Berkatilah ____ (nama ahli keluarga lelaki) agar dia berada dalam keadaan sejahtera serta sihat jasmaninya sebagaimana rohaninya berbahagia . Kami berdoa dalam nama Tuhan Yesus, Amin.

B. Gereja

1. Berdoa untuk kesaksian setiap gereja supaya umat Kristian boleh melayani masyarakat dengan belas kasihan dan kebaikan, dan dapat membawa kasih Kristus kepada orang-orang dalam komuniti agar tubuh dan jiwa mereka dapat dikenyangkan.
2. Berdoa agar saudara-saudari Kristian dapat menjalani kehidupan "menegakkan keadilan, mencintai kesetiaan, dan hidup dengan rendah hati di hadapan Allah” di dalam rumah dan tempat kerja mereka.

C. Negara

1. Bersyukur untuk bekalan vaksin yang lebih banyak. Pada masa yang sama, berdoa juga untuk pemberian vaksinasi yang adil kepada rakyat di seluruh Negara supaya imun badan individu dan kumpulan di negara kita dapat ditingkatkan.
2. Berdoa untuk persediaan pilihan raya di Sarawak termasuk masa yang sesuai untuk pilihan raya, persediaan dan aturan tugas oleh suruhanjaya pilihan raya, dan calon-calon yang mengikut kehendak Allah.

D. Dunia

1. Berdoa bagi media yang didedikasikan untuk memberikan maklumat terkini : Allah Bapa, bantulah mereka berkomunikasi dengan kesungguhan yang sesuai tanpa menimbulkan rasa panik .
2. Banyak negara telah memberi vaksin kepada kanak-kanak berumur 12 tahun ke atas secara beransur-ansur. Berdoa agar Negara-negara terus aktif membuat penyelidikan dos vaksin yang selamat dan berkesan untuk vaksinasi kanak-kanak.